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Protokół Nr 33/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 2 listopada 2011r. 
 
 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu – Pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. 
 

Pierwszym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaciągnięcia 
kredytu na wyprzedzające finansowanie działań finansowych ze środków pochodzących  
z budżetu Unii Europejskiej w kwocie 563.994 zł. 
 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik. Dodała, iż Rada Powiatu wyraziła zgodę na 
zaciągnięcie kredytu.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Drugim punktem porządku była dalsza analiza materiałów i zadań inwestycyjnych do projektu 
budżetu powiatu nowomiejskiego na rok 2012.  
 

Skarbnik poinformowała, że budżet Powiatu nie spełni wskaźników. Należy go tak sporządzić, aby 
nastąpiła spłata wcześniej zaciągniętych zobowiązań. Spłata za pomocą kredytu w wysokości  563.994 
zł. Miesięczny koszt kredytu (zaciągniętego do 2024 roku) wyniesie 10 tys. zł.   
Wicestarosta poinformował o decyzjach jakie podjęli Wójtowie Gmin.  
Wójt Gminy Grodziczno zadeklarował, iż przekaże dla Powiatu kwotę w wysokości 400 tys. zł. na 
realizację drogi w miejscowości Leźno, ale jednocześnie oczekuje, by powiat, kiedy będzie taka 
możliwość oddał 250 tys. zł. 
Skarbnik poinformowała również o przeprowadzonej symulacji dotyczącej sprzedaży mienia. Oprócz 
działek na ul. Kopernika należy jeszcze dołączyć sprzedaż gruntu rolnego w Czachówkach tj. 3 ha 63 
a, dochód wyniesie około 25 tys. zł/ ha. Razem około 90 tys. zł. Dodała, iż sprzedaż parkingu przy 
ARiMR może przynieść dochód w wysokości 66 tys. zł. Kupnem zainteresowane są dwa podmioty: 
ARiMR oraz Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego. Skarbnik dodała również informację  
o sprzedaży Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim. 
Zarząd zasugerował, że ZSZ w Nowym Mieście Lubawskim jest idealnym miejscem, w którym 
mogłaby funkcjonować szkoła muzyczna.  
Wicestarosta udzielił informacji na temat „Schetynówek”. Wszystkie gminy znalazły się na dobrych 
pozycjach. Każda ma szansę dostać dofinansowanie. Gmina Nowe Miasto Lubawskie zajmuje  
1 miejsce.  
Za środki, 170 tys. zł, które Powiat dostanie z powrotem od Gminy Nowe Miasto Lubawskie należy 
naprawić drogę w miejscowości Radomno, tj. około 200 m.  
Skarbnik podała kwotę jaką Powiat ma szansę otrzymać w ramach dofinansowania z Urzędu 
Wojewódzkiego. Stanowi ona 30%, tj. 462 tys. zł.  
Pan W. Jabłoński zawnioskował, aby Zarząd potraktował priorytetowo w planach wieloletnich drogę 
Nr 1333N Nowe Miasto Lubawskie - Iława, z kontynuacją jej od Nowego Dworu w kierunku 
Radomna.   
Skarbnik poinformowała, iż kolejna Gmina, Gmina Biskupiec również przekaże środki finansowe dla  
powiatu w wysokości 150 tys. zł. Kwota ta ma być przeznaczona na remont mostu w Łąkorku.  
Wicestarosta dodał, także że Biskupiec zajmuje 11 miejsce w rankingu „Schetynówek”. Ma bardzo 
duże szanse, aby dostać dofinansowanie.  
Miasto Nowe Miasto Lubawskie potrzebuje około 5 tys. zł na chodnik. Powiat nie przeznacza 
środków finansowych na to zadanie, ponieważ Nowe Miasto Lubawskie nie jest na liście rankingowej.  
Wicestarosta poinformował również, że Gmina Kurzętnik także przeznacza środki na bieżące 
utrzymanie dróg w wysokości  230 tys. zł, powiat w zamian przekazuje  środki na inwestycje. Gmina 
Kurzętnik jest na 13 miejscu w rankingu. Może nie dostać dofinansowania. Jednak w takiej sytuacji 
wójt Gminy będzie się odwoływał. Wicestarosta dodał, że wójt Gminy Kurzętnik zadeklarował, iż 
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przekaże pieniądze dla Powiatu, ale chce żeby były przeznaczone na drogę w miejscowości Nielbark 
oraz poinformował, że co roku chciałby przekazywać Powiatowi około 200 tys. zł. Powiat 
przeznaczałby dane środki pieniężne na bieżące remonty dróg na terenie gminy Kurzętnik.   
 

Trzecim punktem porządku były wolne wnioski.  
 

Wicestarosta zgłosił jeden wolny wniosek, dotyczący praktyk dla uczniów szkoły zawodowej. Firma 
KONTER jest zainteresowana prowadzeniem praktyk. Wicestarosta poinformował, iż do czerwca 
2012 roku firma KONTER wybuduje hale produkcyjną przy firmie EXPOM. Jeżeli firma KONTER 
dojdzie do porozumienia z Powiatem Nowomiejskim w wybudowanej hali produkcyjnej może 
prowadzić praktyki, w przeciwnym razie będzie prowadziła działalność produkcyjną na rzecz firmy 
EXPOM. Według firmy KONTER Powiat musiałby pokryć wkład własny ich projektu w wysokości 
11% od 3mln zł, tj. 330 tys. zł. Projekt będzie istniał do 2015 roku. Wicestarosta poinformował, iż 
doszedł do porozumienia z firmą KONTER, aby sprecyzowano zamierzenia firmy, żeby Zarząd miał 
większą wiedzę na temat planowanych działań w tejże firmie.   
Zarząd podjął decyzję w sprawie bloku operacyjnego. Ustalił, iż musi nastąpić wydzierżawienie 
całego budynku. Ustalił, że stawka za dzierżawę powinna wynosić około 2,20 zł za 1 m2. Spółka może 
poddzierżawiać pomieszczenie za minimum 15 zł.  
 
 
 

 
 
Protokół sporządziła:        Przewodnicząca 
 
Monika Mioskowska        Ewa Dembek  
 

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


